
KLUB CHOVATELŮ JEZEVČÍKŮ ČESKÉ REPUBLIKY z.s. 
Sídlo: Lešanská 1176/2a, 141 00 Praha 4 Chodov 

Korespondenční adresa: Bc. Markéta Chodilová, Vavřineč 1, 277 31 Velký Borek 

___________________________________________________________________________ 
 

 

 

 
   

Zápis ze schůze výboru Klubu chovatelů jezevčíků ČR z. s.,  
konané dne 2.4.2023 od 10.00 v Benešově 

 
 
Přítomni: Ing. Radomír Svoboda, Bc. Markéta Chodilová, Monika Hnátek Illová,             

Ing. Jaroslav Horský, Ing. Jiří Cikryt, Kateřina Klocová, MVDr. Ing. Veronika 

Chrpová Ph.D., ing. Pavel Sládek  

 

Jako hosté MVDr. Jan Kučera předseda Kontrolní komise, Jiří Potyš předseda 

Kárné komise a dále Petra Brožová a předseda středočeské pobočky, Miroslav 

Brož 

 

Omluveni: Michal Urban    

 

 

Schůzi zahájil předseda KCHJ ČR a přivítal všechny přítomné a navrhl program jednání. 

 

Program: 
1. Projednání závěrů kontroly ekonomiky Světové výstavy 2022 na Konopišti 
2. Revize usnesení z minulé schůze a zpráva předsedy 

3. Rozhodnutí učiněná mimo zasedání výboru 

4. Zprávy jednotlivých členů výboru:  

o Hlavní poradkyně chovu 

o Výcvikářka  

o Místopředseda 

o Ekonom  

o Matrikář – v zastoupení  

o Tisková referentka 

o IT referent 

o Jednatel 

o Zpráva předsedy Kontrolní komise 

o Zpráva předsedy Kárné komise 

5. Diskuse 

 

1. Projednání závěrů kontroly ekonomiky Světové výstavy 2022 na Konopišti 
- Jednání zahájil předseda KCHJ, R. Svoboda 

- Svoji zprávu přednesl předseda kontrolní komise, MVDr. J. Kučera. Mmj. v ní 

konkrétně pojmenoval závady ve vyúčtování světové výstavy. Výbor KCHJ a 

pořadatelé výstavy, manželé Brožovi, se na doporučení kontrolní komise ujednotili 

na stanovisku, které hlavní nedostatky ve vyúčtování výstavy je třeba od příští 

akce odstranit. Jedná se zejména o: 

o Prodej klubového materiálu nesmí být napříště součástí ekonomiky 

výstavy. Prodej klubového materiálu musí být vždy evidován samostatně. 

o Vstupné musí být vždy řádně evidováno a vykázáno 

o Nákupy z Makro musí znít na KCHJ, nikoli na třetí subjekt 
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Po vstřícné a otevřené diskusi byly vypořádány všechny otazníky nad vyúčtováním výstavy 

Konopiště 2022.  

 

Předseda středočeské pobočky, P. Brož nicméně v závěru konstatoval, že kontrolní komise 

pracuje špatně, kdy nenaplňuje ve všech bodech úkoly dané stanovami klubu. Proto žádá o 

detailní kontrolu celého účetnictví klubu za poslední období. Tato kontrola byla panu Brožovi 

přímo na schůzi výboru umožněna.  

V souvislosti s negativním hodnocením práce kontrolní komise předal pan Brož přítomnému 

předsedovi kárné komise, panu Potyšovi, písemné oznámení o podezření z kárného provinění 

předsedy kontrolní komise. Toto pan Potyš oficiálně přijal.  

 

2. Revize usnesení z minulé schůze a zpráva předsedy 
Předseda KCHJ, pan R. Svoboda provedl kontrolu plnění usnesení z poslední schůze výboru. 

Všechny úkoly uložené usnesením byli splněni, pouze: 

- Trvá úkol místopředsedkyně kontaktovat WUT a domluvit konání či nekonání vč. 

termínu 

- Vyjasnění požadavku pana Brože na kontrolu účetnictví klubu bylo vyřešeno až 

osobně na dnešním zasedání 

 

3. Rozhodnutí učiněná mezi zasedáními výboru 
V souladu se stanovami učinil výboru klubu mezi zasedáními výboru následující rozhodnutí: 

- Schválení seznamu členů, kteří budou na dílčích členských schůzích oceněni 

- Schválení vyhodnocení pracovního poháru jezevčíků za r. 2022 a vyhodnocení 

soutěže o nejlepšího pracovního psa na zahraničních soutěžích 

- Schválení nominace rozhodčích pro KV Konopiště 2023 

- Schválení nákupu nové tiskárny pro M. Hnátek-Illovou 

- Schválení aprobace pro jezevčíky pro rozhodčí z exteriéru – K. Frank 

- Schválení propozic SV Jaroměřice 2023 

 

4.  
Hlavní poradkyně chovu:   

1. Schválena záloha Kč 10000 pro výstavu v Plzenci 

2. M. Chodilová navrhla zvýšení odměn pro personál na výstavách a výbor návrh 

schválil: 

Hlavní rozhodčí   Kč 1200/den 

Rozhodčí   Kč   900/den 

Personál v kruhu  Kč   700/den 

3. KV Konopiště 2023 

- Den s jezevčíkem bude ztrátový, výbor schválil příspěvek na účelové čerpání ve 

výši Kč 20000. Dále J. Cikryt vygeneruje s.s. pro platby účastníků                      

Dne s jezevčíkem, které budou účastníci posílat na účet KCHJ 

 

Výcvikářka:  
1. M. Hnátek-Illová navrhla a výbor schválil nominaci rozhodčích na Sfk/Sp 

v Hněvotíně 
2. Informovala, že probíhají nácviky na KZN ve Volském žlebu 
3. Navrhla a výbor schválil nominaci rozhodčích na KZN 

4. Výcviková rada zatím svolána nebyla, úkoly se řeší operativně 

5. Výbor projednal přípravu KHS – GPS jsou zajištěny od Dog Trace jako vloni 

J. Cikryt se pokusí domluvit zapůjčení GPS i pro HS norníků na Libavé 
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Místopředseda:   
Bez konkrétního příspěvku. 

 

Ekonom:  
1. Chystá se daňové přiznání KCHJ, podávat se bude dokonce dubna přes datovou 

schránku 

 
Matrikář – v zastoupení  

1. Výbor byl informován, že se podařilo dát do pořádku databázi členů. Ta by nyní měla 

být na 100% přesná a obsahovat jen správné údaje. 

Jednotliví členové budou mailem informováni, že mohou do databáze vstoupit a sami 

kontrolovat a spravovat svoje data. 

2. Výbor ukládá J. Horskému a M. Urbanovi dohodnout a zveřejnit vše podstatné o 

zprovoznění databáze pro jednotlivé členy  

 
Tisková referentka:  

1. Tisková referentka dokončuje přípravu zpravodaje, brzy půjde do tisku 

 
IT: 

1. J. Horský má za úkol zveřejnit na webu seznam chovných psů a nový zpravodaj 

 

Jednatel: 
Připraví pro zveřejnění na webu tabulku s oceněnými členy. Info o ocenění člena zapíše jednatel 

na webu do databáze.  
 

 
Kárná komise:  

1. Od minulé členské schůze nebylo zahájeno žádné kárné řízení 

 
Kontrolní komise: 

1. Výbor byl seznámen s výsledkem dílčí kontroly hospodaření KCHJ z 4.2.2023 

 

 

Příští schůze výboru se koná dne 25.8. od 18.00 v Jaroměřicích.  

 
 
Usnesení ze schůze výboru ze dne 2.4. 2023 
 
Bere na vědomí: 

1. Souhlasy udělené mezi schůzemi výboru 

2. Zprávy jednotlivých členů výboru 

 

Schvaluje: 
1. Nominaci rozhodčích na Sfk/Sp a na KZN Volský žleb 

2. Dotaci KCHJ pro den s jezevčíkem pořádaný středočeskou pobočkou ve výši Kč 20000 

3. Po odstranění formálních nedostatků vyúčtování výstavy Konopiště 2022 

4. Zálohu Kč 10000 na výstavu Starý Plzenec 

5. Novou výši odměn pro rozhodčí a personál v kruzích na klubových výstavách 
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Ukládá:  
1. J. Cikryt – provést zúčtování všech dokladů z výstavy Konopiště 2022 dle dohody 

2. P. Sládkovi, aby se stal členem výstavního výboru KV Konopiště 2023 a převzal 

odpovědnost za ekonomiku výstavy 

3. J. Horskému a M. Urbanovi – informovat členy o plné funkčnosti databáze členů a 

možnostech členů v databázi aktivně spravovat svoje údaje 

4. J. Horský – zveřejnit na webu seznam chovných psů a zpravodaj 

5. P. Sládek – připravit pro zveřejnění na webu a v databázi členy oceněné na dílčích 

schůzích klubu 

 

 

 

 

 

 

Rumberk 15.4.2023 

Zapsal: ing. Pavel Sládek  

 

 

 

 


